

Location Data :

معلومات موقع الاستخدام :

Site 1 Name (Address).....: اسم الموقع الأول (العنوان):

Geo-coordinates :E.....,..... -N..... : الإحداثيات الجغرافية :
Longitude (deg. E min. , sec.) / الطول Latitude (deg. N min. , sec.) / العرض

Altitude (m) : : ارتفاع الموقع عن سطح البحر (متر) :

Site 2 Name(Address): اسم الموقع الثاني (العنوان) :

Geo-coordinates :E.....,..... -N..... : الإحداثيات الجغرافية :
Longitude (deg. E min. , sec.) / الطول Latitude (deg. N min. , sec.) / العرض

Altitude (m) : : ارتفاع الموقع عن سطح البحر (متر) :

Applicant's Declaration :

تعهدات مقدم الطلب :

- 1- I declare that the information provided by me in this application and accompanying documents are correct.
- 2- I commit to comply with the Syrian Laws, relevant regulations including but not limited to Telecommunication Law No./18/ of 2010, its Executive Bylaws, the regulations and resolutions issued pursuant to it.
- 3- I commit to pay, in accordance with the relevant valid tariff, all due fees resulted from this application and its consequences.

- 1- أقر بصحة المعلومات والوثائق المرفوعة من قبلي بهذا الطلب ومرفقاته.
- 2- أتعهد بالالتزام بالقوانين والأنظمة النافذة في القطر ذات الصلة بما في ذلك قانون الاتصالات رقم 18 لعام 2010 ولائحته التنفيذية وبكافة اللوائح والقرارات الصادرة بمقتضاها.
- 3- أتعهد بتسديد جميع الالتزامات المالية التي تتوجب علي بناء على طلبي هذا وفق التعرفة النافذة.

Documentation Required for Processing this

الوثائق المطلوبة لمعالجة هذا الطلب:

Application:

- 1- If Renew/Modify/Cancel/Freeze, attach previous license.
- 2- In case of Technical documents issued shall be attached from the equipments manufacturing company (If SyTRA type approval number not available).
- 3- Attach Link Budget.
- 4- In case of P-MP Configuration all information Related to the Sites shall be provided as an annex to this form.
- 5- Copy of the Commercial or Industrial Registration.
- 6- Copy of I.D\Passport.
- 7- Proof of payment for application processing in the account No.2173/23 at the central Bank.

- 1- في حالة التجديد/التعديل/الإلغاء/التجميد, يرفق الترخيص السابق.
- 2- وثائق المعلومات الفنية للتجهيزات والصادرة عن الشركة المصنعة (إذا كان رقم الموافقة على النوع من الهيئة غير متوفر).
- 3- دراسة فنية للوصلة حسب مخطط فرينيل.
- 4- ارفاق ملحق يتضمن معلومات عن كافة المواقع في حال من نقطة لعدة نقاط.
- 5- نسخة عن السجل التجاري أو الصناعي للمنشآت التجارية أو الصناعية.
- 6- صورة عن الهوية الشخصية/جواز السفر.
- 7- إشعار يفيد بسداد الأجور المقررة على الطلب في حساب الهيئة رقم 23/2173 لدى البنك المركزي .

Comments :

ملاحظات :

Place and date :

المكان والتاريخ:

توقيع وخاتم

Applicant /Owner

المسؤول/المالك

Signature & Stamp